



# 孔聖堂中學 Confucius Hall Secondary School

香港銅鑼灣加路連山道 77 號  
電話 Telephone: 2576 3415

77 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong  
圖文傳真 Fax: 2882 8658

網址 Website: <http://www.chss.edu.hk/>

AS 2017078

## Biology Brewery Visit

### 生物科釀酒廠參觀

Dear Parents,

敬啟者：

The senior form Biology curriculum includes a learning activity outside school campus. Your son/daughter (Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_) will take part in the activity. The details of it are as follow:

高中生物科課程包括一項校外學習活動。貴子弟（姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_）將參與以下活動。活動詳情如下：

名稱 Name	生物科釀酒廠參觀 Biology Brewery Visit	
日期 Date	2018 年 5 月 19 日（星期六）	19th May, 2018 (Saturday)
時間 Time	上午 10:30 至下午 1:00	10:30am-1:00pm
集合地點 Meeting Place	火炭港鐵站 D 出口	D Exit Fo Tan MTR Station
地點 Venue	常陸野貓頭鷹啤酒 @ 香港 新界沙田坳背灣街 27 至 31 號 協興工業中心地下 A1 室	Hitachino HK Brewery Unit A1 G/F, Unison Industrial Centre, 27-31 Au Pui Wan Street, Shatin, New Territories
車費 Fare	自資 Self-financed（學生請確保八達通有足夠儲值額。 Students must ensure there is enough stored value in the Octopus card.）	
備註 Remarks	學生當天應穿體育服及深色長褲。 Students should wear PE uniform and deep-colour long trousers on that day.	

Please fill in the reply slip and return it to the Biology teacher Ms TSE Hau Man **on or before 19th May, 2018.**

請於 **5 月 19 日或之前** 填妥回條，交回生物科謝巧雯老師。

Confucius Hall Secondary School 孔聖堂中學

18-5-2018

-----><-----Reply Slip 回條-----

敬覆者：

本人知悉 貴校以上通告之內容，並同意讓小兒 / 小女參加以上活動。

此覆

孔聖堂中學

To: Confucius Hall Secondary School

I have read the circular and agree to let my son/daughter take part in the above activity.

學生姓名(班別)Student name (class): \_\_\_\_\_( )

學生及家長電話 Student & parent mobile No.: \_\_\_\_\_&\_\_\_\_\_

家長姓名 Name of parent: \_\_\_\_\_

日期 Date: \_\_\_\_\_

家長簽署 Signature of parent: \_\_\_\_\_